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Kandidat Hrvatske demokratske zajednice za načelnika Općine Veliki Bukovec je 

Dražen Đurašin. 

 

Na predstavljanju u ponedjeljak Đurašin je istaknuo da je Veliki Bukovec najmlađa 

općina u Varaždinskoj županiji, ali je ekonomska razvijenost općine velika. 

 

„Imamo više zaposlenih nego što imamo radno sposobnog stanovništva. Tu je 

koljevka ratarstva, jako je razvijeno stočarstvo. Što se tiče cvjećarstva i ratarstva, ima 

jako puno mjesta za napredak. Od navodnjavanja do projekta geotermalnih izvora. 

Tu su i velike drvoprerađivačke tvrtke koje su veliki izvoznici“, naglasio je Đurašin. 

 

Dodao je da je problem natalitetna politika, da postoji dječji vrtić, ali roditelji moraju 

voziti djecu u Ludbreg u jaslice. 

 



„Naše su ceste u lošem stanju. Mi smo uz Dravu, a taj se potencijal uopće ne koristi. 

Imamo potencijal za turizam, biciklizam, imamo neiskorišteni prijelaz preko Drave, 

HE Dubrava ima prolaz koji ne koristi, zatvoren je. Cijela obala Drave koja se nalazi u 

općini Veliki Bukovec nije iskorištene i uređena“, kazao je kandidat za načelnika. 

 

„U općini ima puno posla kako bi se uzdigla na noge, treba raditi s ljudima i to će biti 

naš cilj u mandatu“, poručio je Đurašin. 

 

Podršku kandidatu za načelnika Općine Veliki Bukovec dao je i predsjednik 

Županijske organizacije HDZ-a, saborski zastupnik i kandidat za varaždinskog 

župana Anđelko Stričak. 

 

„Kandidat je odličan izbor i dat će si truda da Općina Veliki Bukovec zauzme mjesto 

koje joj pripada. Općina je poznata po proizvodnji cvijeća i smatramo da je to moguće 

dići na veću i kvalitetniju razinu. To će biti jedan od prioriteta“, rekao je Stričak. 

 

Podsjetio je, kad se govori o cijelom ovom, ludbreškom kraju, istočnom dijelu 

županije, da se u narednom periodu tu planiraju graditi dvije aglomeracije, 

Aglomeracija Ludbreg koja je u visokom stupnju pripreme, a nakon toga slijedi s 

projektiranjem Aglomeracija Veliki Bukovec, koja će obuhvatiti i općinu Mali Bukovec. 

Također, Hrvatske vode ishodile su lokacijsku dozvolu za program obrane od 

poplava na Dravi, Plitvici i Bednji. 

 

„Prioritet je i obrazovanje. Svjedoci smo da punih 20 godina škola u Velikom Bukovcu 

doslovno bila gradilište, dok do prije godinu-dvije aktualna županijska većina nije 

prišla rješavanju problema. Radovi su sada pri kraju. I u susjednoj općini Martijanec 

prišlo se dogradnji škole kako bi se uvela jednosmjenska nastava. Ono što slijedi je 

dogradnja i uređenje srednje škole jer Ludbreg kao centar ovog kraja zaslužuje imati 

adekvatni srednju školu“, poručio je Stričak u Velikom Bukovcu. 



 

 



 

 


